



نموذج تصريح الفاتكا  
FATCA Declaration Form

Investor Name: \_\_\_\_\_ : اسم المستثمر  
Account Number - \_\_\_\_\_ : رقم الحساب - \_\_\_\_\_

FATCA DECLARATION FOR INDIVIDUAL INVESTORS

FATCA Compliance Confirmation Indicia	"Yes" or "No" please (✓)
1. Are you a resident (green card holder) or Citizen of the United State?	1. هل أنت مقيم (تحمل البطاقة الخضراء) أو مواطن في الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
2. Is U.S. your place of birth?	2. هل الولايات المتحدة مكان ميلادك؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
3. Do you hold any residence address or correspondence address /mail address, P.O Box address/ or a telephone number in the U.S.?	3. هل لديك اي عنوان سكن او صندوق بريد أو رقم هاتف في الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
4. Do you have a standing Instructions to transfer funds periodically to a U.S. account or receive from a U.S. address?	4. هل لديك أمر تحويل أموال دوري من/ إلى الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
5. Is your POA holder based out of US or hold U.S. residence / citizenship?	5. هل الوكيل متواجد في الولايات المتحدة أو لديه إقامة / جنسية امريكية؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
6. Do you pay tax in the U.S.?	6. هل تدفع ضرائب في الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
7. Do you hold a Tax Identification Number or any identification that indicates U.S. residence / citizenship?	7. هل تحمل رقم تعريف ضريبي أو أية هوية تدل على وجود إقامة / جنسية الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
Tax Identification Number (TIN) : _____ : رقم التعريف الضريبي	

FATCA DECLARATION FOR NON-INDIVIDUAL CLIENTS

FOR NON-INDIVIDUAL INVESTORS (COMPANY / INSTITUTIONS / CUSTODIAN etc.)

FATCA Compliance Confirmation Indicia	"Yes" or "No" please (✓)
1. Does the organization / entity hold a mailing address / communication address / a telephone number in the U.S.?	1. هل الشركة لديها عنوان بريدي أو عنوان تواصل أو رقم هاتف في الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
2. Is the country of incorporation – U.S.?	2. هل مكان التأسيس هو الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
3. Does the organization have a U.S. beneficiary?	3. هل لدى المؤسسة / الشركة مستفيد أمريكي؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
4. Is your Director / Authorized signatory / POA holder based out of U.S. or holds U.S. residence / citizenship?	4. هل المدير / المفوض بالتوقيع / الوكيل متواجد في الولايات المتحدة أو لديه إقامة / جنسية امريكية؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
5. Does your organization have one or more U.S. beneficial owners /shareholders with 10% or more ownership on vote or value of stock?	5. هل لدى الشركة أمريكي واحد أو أكثر من المستفيدين الحقيقيين / المساهمين مع أكثر من 10% ملكية على التصويت أو قيمة الأسهم؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
6. Does your organization have partners (of U.S.) owning more than a 10% profit or capital interest in a partnership?	6. هل لدى الشركة شريك أمريكي يملك أكثر من 10% من الربح أو من فوائذ رأس المال؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>
7. Does the organization pay tax in the U.S.?	7. هل الشركة تدفع ضرائب في الولايات المتحدة؟ Yes/نعم <input type="checkbox"/> No/لا <input type="checkbox"/>

I hereby confirm the information provide is true, accurate and complete. I agree and undertake to notify Al Ramz Capital L.L.C within 30 days if there is a change in any information which I have provided above. Also consents to the disclosure and reporting of any tax related information obtained or held by Al Ramz Capital L.L.C to any local or foreign regulatory or tax authority (IRS).

إنني أؤكد لكم بأن جميع المعلومات المقدمة اعلاه صحيحة وكاملة ، كما أنني اتعهد بإخطار شركة الرمز كابيتال د.م.م خلال 30 يوما في حال حدوث أي تغيير أو تعديل في المعلومات المقدمة اعلاه. كما أوافق على قيام شركة الرمز كابيتال بتزويد التقارير المتعلقة بمعلومات الضرائب إلى أي جهة تنظيمية أو ضريبية محلية كانت أم أجنبية.

Investor Signature: \_\_\_\_\_

توقيع المستثمر :